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Oslava silvestrovské noci měla ve světě různý průběh. Číňané se scházeli v hojném počtu na
náměstích svých měst, Evropané byli uzamčení v svých domácnostech, tedy někteří. Třeba mnoho
Čechů nesmyslné zákazy řešila po svém a řada domácích party nahradila ty v momentálně
uzavřených podnicích. O tržby přišla horská střediska, hotely, bary, restaurace, diskotéky, taxikáři.
O zábavu velká část občanů. Důvod? Covid a potřeba očkovat. To i přesto, že i samotní výrobci o
svých produktech pochybují.

S nástupem koronaviru se utrhnula lavina nebývalé intenzity. Nemá už cenu se vracet k
několika teoriím, co se ve skutečnosti stalo, důležitější je, jak to bylo zneužito. Ani tím se nechceme
zabývat, podstatným zůstává nynější stav, kterým je nástup vakcinace. Propaganda jede na plné
obrátky, je kontroverzní a stojí za ní mnoho naprosto nedůvěryhodných lidí a varujících informací.
Důležité je především to, že existuje mnoho důvodů k pochybám, zda li do očkování jít či nikoliv. Nad
vším tímto totiž vyniká jedno jméno. Je to Bill Gates.

O tom, kdo to je, se všeobecně ví. Pochází z velmi prominentní rodiny, je dostatečně inteligentní,
zachytil dobu nadšení prvních programátorů a dokázal zpeněžit své schopnosti pochycené od otce,
který byl známým a úspěšným právníkem, a od matky, která byla neméně šikovná. Využil jejích
kontaktů a stal se zdatným soupeřem dalšího počítavého mága Steva Jobse. Jeho Microsoft z něj
udělal velmi bohatého muže a své jmění nadále zvětšuje, už dlouho i se svou manželkou Melindou.
Jeho nadšení pro počítačový svět se však postupně přesunulo do jiných oblastí. Již od velmi raného
věku je posedlý lidskou dokonalostí, a to nejen svou. Přestože je nazýván filantropem, lidumilem,
správným označením je spíše slovo eugenik. Problémem je historie eugeniků spojovaná především s
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hitlerovským Německem, kdy víceméně začala být zapovězená. Eugenici v podstatě propagovali
jistou nadřazenost těch nejschopnějších a úspěšných, jejichž genom považují za vhodný k množení,
zatímco ty neúspěšné by radši v této činnosti zastavili.

K nejznámějším eugenikům patřila vždy rodina Rockefellerů, ale našli bychom mnohem více
významných osobností, které se řadily k této skupině lidí. Známý anglický dramatik George Bernard
Shaw byl natolik radikální, že navrhoval usmrcení neužitečných lidí, kteří by svůj život obhajovali
před jakousi popravčí komisí. Ostatně o to se pokoušeli úspěšně i nacisté. Eugenismus byl od 50.let
zatlačen oficiálně do pozadí, ovšem v jistém utajení existuje dodnes. Řada tzv. filantropů patří právě
k těm, kteří tuto svou nadřazenost uznávají a dle toho se chovají. Jak jinak lze chápat aktivity George
Söröse, který stojí na pozadí evropských změn, migrace a popotahuje s figurkami na politické
šachovnici? A co proslulá ekonomická fóra v Davosu či elitní kluby, v nichž se angažují i naše
politické špičky? Elitářské chování se tak netýká jen těch úplně nejmocnějších a nejbohatších, ale
stává se jistým standardem i pro jakousi střední třídu prominentů. Možná je to i vysvětlení arogance
lidí, jako je Merkelová, Leyenová, Babiš či Hamáček. A také těch, kteří touží se na jejich úroveň
vyšplhat. Například Prymula. V každé zemi je pár desítek takových středně úspěšných vzhlížejících k
těm nejvýše společensky postaveným. A také za ně odvádí špinavou práci.

Vraťme se k Billovi Gatesovi. Přestože jeho PR profesionálně zpracovávané těmi nejznámějšími
agenturami o něm rozšiřuje to nejlepší, co si lze vůbec představit, historie Microsoftu proložená
obrovskými zisky naznačuje, že Gatesovi šlo vždy o peníze. To i přesto, že před cca třemi roky
proběhla médii zpráva, že se Bill a Melinda Gatesových rozhodli věnovat všechen svůj majetek
nadaci pojmenované po nich dvou. O nadacích však víme, že to je nejlepší způsob, jak se vyhnout
daním a jde o celosvětově rozšířený způsob, kterým se těchto finančně nákladných problémů ti
nejbohatší zbavují. Gates zároveň přiznal, že peníze investované do vakcinace se dvacetinásobně
vrací. Je tedy možné věřit skrytému eugenikovi a propagátorovi celosvětové vakcinace čisté úmysly?
Přidejme ještě jednu posedlost Gatese. Tím je totální kontrola všeho, co podřízené a méně geneticky
hodnotné skupiny dělají. I proto dalším jeho záměrem mimo vakcinace a digitalizace je
bezprecedentní zavedení bezhotovostních plateb, které umožní sledovat veškerý pohyb peněz…..a
lidí. Obhajuje to národní bezpečností, ale v reálu jde o něco úplně jiného.

Gates se zároveň podílí na dalším zlu této doby, kterou jsou kamerové systémy schopné
identifikovat kohokoliv na více frekventovaném místu. K tomu tu máme moduly GPS ve všem,
co se hýbá a hustou síť satelitů budovanou nad našimi hlavami. Změny společnosti nabírají na
rychlosti, přestože eugenici uvažují dlouhodobě a dopředu. Jejich ideálem je určitá nadřazená vrstva
naprosto ovládající zbytek lidí, ovšem v daleko nižším počtu, než kterým se pyšní nynější lidstvo.
Ještě stále ve vakcinaci produktem financovaným Gatesem nemáte žádnou obavu? Tak, a teď si
stoupněte do řady na testování a očkování, považujte pochybovače za konspirátory a odmítače
vakcinace za hlupáky. Nebo jste jimi právě Vy? Přidáme odkaz na zajímavé video, které Vám možná
ještě podrobněji přiblíží osobnost Billa Gatese.
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